

## Acceptable Use of Agreement for staff - e-safe school اتفاقية الاستخدام المقبول للموظفين – المدرسة الإلكترونية الآمنة

This agreement is designed to ensure that all staff are aware of their professional responsibilities when using any form of ICT.  
All staff are expected to sign this agreement and adhere at all times to its contents.

تم إعداد هذه الاتفاقية لضمان وعي جميع الموظفين بمسؤولياتهم المهنية عند استخدام أي نوع من تقنيات المعلومات والاتصالات وعلى جميع الموظفين التوقيع على هذه الاتفاقية والالتزام بمضمونها في جميع الأوقات.

I will only use the school's email/internet/Learning Platform and any related technologies for professional purposes.	سأستخدم البريد الإلكتروني للمدرسة / الإنترنت / منصة التعلم وأي تقنيات ذات صلة لأغراض مهنية فقط.
I will comply with the ICT system security and not disclose any password provided to me by the school or other related authorities.	سألتزم بنظام أمن تكنولوجيا المعلومات ولن أفصح عن أي كلمة مرور مُتحت لي من قبل المدرسة أو أي جهة ذات صلة.
I will ensure that all electronic communications with students and staff are compatible with my professional role.	سأحرص على أن تكون جميع الاتصالات الإلكترونية مع الطلاب والموظفين متوافقة مع دوري المهني.
I will only use the approved, secure email system(s) for any school business.	سأستخدم فقط نظام (أنظمة) البريد الإلكتروني الآمنة والمعتمدة في أي أعمال تخص المدرسة.
I will ensure that personal data is kept secure and is used appropriately, whether in school, taken off the school premises or accessed remotely.	سأحرص على أن تبقى البيانات الشخصية آمنة وستخدم بطريقة مناسبة سواء داخل المدرسة أو خارجها أو عند الوصول إليها عن بعد.
I will not use or install any hardware or software without permission from the ICT department.	لن أستخدم أو أثبتت أي أجهزة أو برامج دون إذن من قسم تكنولوجيا المعلومات.
I will not browse, download, upload or distribute any material that could be considered offensive, illegal or discriminatory.	لن أتصفح أو أنزل أو أحمل أو أوزع أي مواد يمكن اعتبارها مسيئة أو غير قانونية أو تميزية.
Images of students and/or staff will be used for professional purposes in line with school policy and with written consent of the parent & carer.	ستستخدم صور الطالب وأو الموظفين لأغراض مهنية وفقاً لسياسة المدرسة وبموافقة خطية من أولياء الأمور أو القائمين على الرعاية.
Images will not be distributed outside the school network without the permission of the parent/carer.	لن تُوزَع الصور خارج شبكة المدرسة دون إذن من ولي الأمر
I understand that all my use of the Internet and other related technologies can be monitored and logged and can be made available, on request by the Head of section.	أفهم أن جميع استخداماتي للإنترنت والتقنيات ذات الصلة يمكن مراقبتها وتسجيلها ويمكن إتاحتها عند الطلب من قبل رئيس القسم.
I will respect copyright and intellectual property rights.	سأحترم حقوق النشر وحقوق الملكية الفكرية.
I will ensure that my online activity both in school and outside school, will not bring my professional role into disrepute.	سأحرص على أن تكون أنشطتي الإلكترونية داخل المدرسة وخارجها لا تُسيء إلى سمعتي المهنية.
I will support and promote the school's e-Safety policy and help students to be safe and responsible in their use of ICT and related technologies.	سأدعم وأرْقِّ لسياسة السلامة الإلكترونية في المدرسة وسأساعد الطالب على أن يكونوا آمنين ومسؤولين في استخدامهم لتكنولوجيا المعلومات والاتصالات في جميع أنحاء المدرسة.
<b>I agree to follow this code of conduct and to support the safe use of ICT throughout the school</b>	أوافق على الالتزام بهذا النظام السلوكي ودعم الاستخدام الآمن لتقنيات المعلومات والاتصالات في جميع أنحاء المدرسة.

اسم Name	التوقيع Signature	المسمى الوظيفي Job Title
.....	.....	.....